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datum  : 4 september 2015 

steller(s)  : Maarten van den Bos 

onderwerp  : Veiligheid schoolroutes 

ontvangst griffie :   (in te vullen door de griffie) 

 

 

De onderstaande vragen zijn gericht aan het college van burgemeester en wethouders. 

 

Verzocht wordt de vragen schriftelijk te beantwoorden. 

 

Aanleiding / toelichting: 

De scholen zijn weer begonnen. In veel gemeenten prijkt deze tekst op spandoeken en borden langs de weg 

om automobilisten eraan te herinneren dat kinderen na een aantal weken zomervakantie weer massaal per 

fiets naar school gaan. In Lingewaard echter niet. Ondertussen kreeg de PvdA van betrokken burgers 

signalen dat fietsroutes van en naar scholen, waar fietsveiligheid van het hoogste belang is, niet altijd een 

optimale staat van onderhoud kennen (zie foto voor een voorbeeld). 

 

 

 

Afb.: de aankondiging van de schoolzone nabij basisschool De Abacus, Huissen.  

 

Vragen: 

1. Acht u het een taak van de gemeente automobilisten middels de bekende spandoeken en borden 

met daarop de tekst ‘de scholen zijn weer begonnen’ opmerkzaam te maken van het gegeven dat 

het einde van de vakantie gevolgen heeft voor het verkeer?  

2. Is onze herinnering correct dat in eerdere jaren dergelijke spandoeken en borden wel in de 

gemeente Lingewaard geplaatst werden? Zo ja, wanneer gebeurde dat voor het laatst en door wie?  

3. Is het staand beleid om de verkeersveiligheid rondom scholen en het onderhoud van daartoe 

aangebrachte markering gedurende de zomervakantie nog eens na te lopen?  

4. Acht u de zomervakantie niet bij uitstek een goed moment om ervoor te zorgen dat markeringen die 

de verkeersveiligheid rond scholen moeten verbeteren wederom in goede staat van onderhoud te 

brengen?  

schriftelijke vragen (art. 41 rvo) 
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5. Er zijn een aantal veranderingen op komst met betrekking tot de onderwijshuisvesting in Lingewaard. 

Hierbij kan gewezen worden op de ontwikkelingen rond het Ot en Sienpad te Huissen, de 

verwijdering van de noodlokalen tegenover de Pius X in Bemmel en de plaatsing van twee van deze 

lokalen nabij basisschool de Donatushof in Bemmel. Wordt hierbij ook de verkeersveiligheid 

nadrukkelijk in ogenschouw genomen?  

6. Na een korte en zeker niet volledige rondgang door de gemeente troffen wij verschillende zaken aan 

zoals op de hier boven staande foto te zien is. Bent u het met ons eens dat het wenselijk zou zijn 

hier op niet al te lange termijn enig onderhoud te plegen?  

 

 

Ondertekening: Maarten van den Bos, PvdA.  
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beantwoording vóór :   (in te vullen door de griffie) 

behandelend ambtenaar :   

onderwerp  :   

datum beantwoording :   

verzenddatum :   (in te vullen door de griffie) 

  

(* : weghalen hetgeen niet van toepassing is) 

 

Naar aanleiding van bovenstaande vragen treft u onderstaand het antwoord van het college / de 

burgemeester* aan. 

 

Inleiding / toelichting: 

 

 

Antwoorden: 

1.    

2.  

3.  

4.  

5.  

 

 

burgemeester en wethouders van Lingewaard, 

de secretaris,           de burgemeester, 

 

 

 

drs. J. Wijnia                       M.H.F. Schuurmans-Wijdeven 

 

 

 

 

 

De tijdsbesteding in financiële zin verbonden aan de behandeling en beantwoording van bovenstaande  

art. 41 rvo-vragen door de behandelend ambtenaar bedroeg: ….. uur x € ….. (uurtarief) = € ….. . 

beantwoording college 


